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Protokół nr: XXV/2021 

 

Nazwa sesji: XXV sesja RG Frysztak 

Data sesji: 29.01.2021 

Numer sesji: XXV/2021 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna 

Godzina rozpoczęcia: 09:08 

Godzina zakończenia: 12:12 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx 

ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, XXV sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 

29 stycznia 2021 r. o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny. Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Frysztak, ul. Ks. W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXV sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał Radnych, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, 

przedstawicieli Urzędu Gminy Frysztak oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest 15 

radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 14 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty 

uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XXIV 

sesji z dnia 16.12.2020 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Jerzy Gałuszka 

2. Jacek Król 

3. Edward Giera 

4. Kazimierz Kłosowicz 

5. Jolanta Szymkowicz 

6. Władysław Wilisowski 



 2 

 

7. Mariola Mendocha 

8. Lesław Kraus 

9. Ryszard Chmura 

10. Kazimierz Drygaś 

11. Janusz Machowski 

12. Stanisław Kwiatek 

13. Tadeusz Pawlik 

14. Ryszard Czernicki 

15. Paweł Matusz 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pani Katarzyna Makuch  

3. Pan Stanisław Sułkowski 

4. Pan Jan Garncarski 

5. Pan Tadeusz Bobek  

6. Pan Andrzej Żurowski 

 

 

Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – brak.  

 

Porządek obrad: 

 Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje nt. Narodowego Programu Szczepień przeciwko SARS-CoV-2.  
4. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

5. Prezentacja działalności klubów sportowych działających na terenie Gminy Frysztak za 

2020 rok. 

6. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2021 r. 

7. Przedstawienie opinii i wniosków stałych komisji Rady, w tym ostatecznej opinii Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2021 rok. 

8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie projektu 

uchwały budżetowej na 2021 rok. 

9. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Frysztak w sprawie opinii i wniosków Komisji 

Rady i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie.  

10. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały budżetowej Gminy Frysztak na 2021 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Frysztak na lata 2021-2036. 
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13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/137/2020 z dnia  

30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi Województwa 

Podkarpackiego.   

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/168/2020 z dnia 

30 kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/172/2020 z dnia 

29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

16. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  

w trybie bezprzetargowym 22 słupów energetycznych niskiego napięcia we Frysztaku  

w celu podwieszenia kabla światłowodowego do przesyłu internetu szerokopasmowego. 

17.  Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  

w trybie bezprzetargowym powierzchni dachowej na budynkach „Domu wiejskiego”  

i „Zespołu Szkół” w Stępinie pod maszty z antenami do przesyłu internetu drogą radiową 

w technologii szerokopasmowej.   

18. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  

w trybie bezprzetargowym kanalizacji teletechnicznej we Frysztaku.   

19. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  

w trybie bezprzetargowym pomieszczenia na strychu budynku wiejskiego w Lubli na 

umieszczenie serwera do przesyłu internetu światłowodowego.  

20. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 16.12.2020 r. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacje nt. Narodowego Programu Szczepień przeciwko SARS-CoV-2. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że punkt został dodany na prośbę Pani Wicewojewody, 

zgodnie z pismem z dnia 23.12.2020 r.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Pani Jolanta Sawicka Wicewojewoda Podkarpacki przedstawiła informację nt. Narodowego 

Programu Szczepień przeciwko SARS–CoV–2. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował Pani Wicewojewodzie za udział w sesji.  

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

 

 



 4 

 

Ad. 5 

Prezentacja działalności klubów sportowych działających na terenie Gminy Frysztak za 

2020 rok. 

 

Pan J. Muszyński – prezes GMKS „Strzelec” Frysztak przedstawił sprawozdanie  z działalności 

klubu za 2020 rok. 

 

Pan Paweł Kurek – prezes KS „Orzeł” Lubla przedstawił sprawozdanie z działalności klubu za 

2020 rok. 

 

Pan Artur Winiarski – prezes MKS „Skarbek” Gogołów przedstawił sprawozdanie  

 z działalności klubu za 2020 rok. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – zwrócono uwagę, że Kluby Sportowe nie otrzymują dotacji z Urzędu 

Gminy, tylko z Gminy. Na komisji rewizyjnej postawiłem dwa wnioski. Czy są możliwe do 

zrealizowania – problemy KS z płatnością. Panowie zwrócili się do komisji, my zwracamy się 

do Pana Wójta, żeby I i II ratę płacić początkiem roku. Kolejny wniosek – prośba do Pana 

Wójta o wyznaczenie pracownika z UG, który by był odpowiedzialny za Kluby Sportowe.  

- Pan Wójt – podziękowania za działalność dla Prezesów KS, zarządu. Jesteśmy w stałym 

kontakcie z prezesami, w miarę możliwości pomoc realizujemy. Działania klubów mają 

charakter sportu kwalifikowalnego i nie jest to zadanie gminy. Możemy to wspierać, ale nie 

możemy przejmować działalności. Jest możliwość współpracy, pracownicy Urzędu czy GOSiR 

na pewno chętnie pomogą. Wydelegowanie pracownika wiązałoby się wpisaniem do zakresu 

obowiązków takiego typu działalności, co nie za bardzo jest możliwe.  

Jest możliwość pisania wniosków przez klub na działalność sportową. Infrastruktura jest 

własnością gminy, jeśli chodzi o remonty, czy modernizację – gmina może pisać takie wnioski. 

Dużą pracę trzeba wykonać przez szkoły, rodziców. Młodzi ludzie nie zbyt chętnie garną się 

do uprawiania sportu.  

Transze – jesteśmy na bieżąco w kontakcie z prezesami. Po ogłoszeniu konkursu, podpisaniu 

umowy z pewnością taka możliwość będzie. 

- Pan K. Kłosowicz, Radny – podziękowania dla prezesów KS za działalność, zaangażowanie.  

- Pan J. Król, Przewodniczący – prezesi przedstawili swoje sprawozdania na Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, swoje problemy. W głównej mierze jest to problem 

finansowy. W kolejnych miesiącach będziemy się pochylać nad tym problemem i w ramach 

możliwości finansowych Gminy będziemy rozważać zwiększenie dotacji. Pan Przewodniczący 

złożył podziękowania dla prezesów, trenerów, sponsorów, GOSiR we Frysztaku, Fundacji 

Młodych Talentów, Spółce Dolina Wisłoka za swoją działalność i tworzenie przestrzeni dla 

rozwoju sportu i turystyki w gminie Frysztak. 

 

Ad. 6 

Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt budżetu Gminy Frysztak na 2021 rok. 
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Ad. 7 

Przedstawienie opinii i wniosków stałych komisji Rady, w tym ostatecznej opinii Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

 

Pan E. Giera – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił opinie 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa nt. projektu budżetu gminy na 2021 rok, w tym ostateczną opinię komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  

 

Ad. 8 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

projektu uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Pan Skarbnik przestawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

projektu uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Ad. 9 

Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Frysztak w sprawie opinii i wniosków Komisji 

Rady i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie. 

 

Pan Wójt przedstawił swoje stanowisko w sprawie opinii komisji rady i RIO w Rzeszowie oraz 

przedstawił autopoprawkę.  

 

Ad. 10 

Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w dziale ochrona środowiska 3 000 zł na usuwanie i utylizacja 

eternitu. Czy ta niska kwota odzwierciedla mało zgłoszeń? 

W dziale gospodarka komunalna – brak zapisu przy kwocie z opłat za wodę i kanalizację. Przy 

dofinansowaniu z budżetu gminy dla GZK we Frysztaku jest zapisana kwota netto. Czy wynika 

to z przyczyn technicznych?  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – ponosimy znaczne wydatki na odśnieżanie i posypywanie 

dróg.  

- Pan Wójt – kwoty na usuwanie azbestu są symboliczne. Będziemy wnioskować o dotację. 

Jeszcze nie usunęliśmy wszystkiego. W ubiegłym roku dość dużo żeśmy załatwili, ale jest 

jeszcze parę osób. Mieszkańcy zgłaszają nam eternit, który jest jeszcze na dachu. Około połowy 

roku będziemy znali kwotę i będzie można zmiany wprowadzić.  

Zmniejszenia w dziale drogi – środki, które mieliśmy od Wojewody na usuwanie skutków 

powodzi – jeżeli po przetargu spada nam dotacja to musimy ją zwrócić, czy zmniejszyć. 

Czasami udaje się uzyskać możliwość wykorzystania dotacji.  

Środki na drogi – tylko wydatki na bieżące utrzymanie i Fundusz Sołecki. Większość zadań 

inwestycyjnych będziemy planować po oszacowaniu wolnych środków. Jeżeli będziemy znali 

faktyczne koszty zimowego utrzymania, na pewno będziemy proponować Radzie zwiększenie 

środki w na bieżące utrzymanie.   
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- Pan Skarbnik – w listopadzie Rada podjęła uchwałę w sprawie dopłat do ceny dostarczanej 

wody i odprowadzanych ścieków, gdzie była mowa do dopłatach netto. Na podstawie dopłat 

netto po oszacowaniu przez GZK ilości dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków została 

wyliczona kwota netto, którą my przekazujemy do GZK jako dotację przedmiotową.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – kwoty ciągle z roku na rok rosną. Mieliśmy zapewnienie, że jak 

zwiększy się ilość odbiorców kanalizacji i wody, to kwoty mogą się zmniejszać.   

- Pan Wójt – wzrasta liczba abonentów, lecz też wzrastają koszty. Wzrost energii, który jest 

kluczowy przy tego typu działalności, wzrost wynagrodzeń. To wszystko przekłada się na 

taryfy i dopłaty. 

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – mam nadzieję, że środki na drogi zostaną zwiększone. 

Obawiam się, że wydatki zimowe poniesiemy dość duże.  

- Pan S. Kwiatek – na oczyszczalni mamy fotowoltaike, energia poszła w dół.  

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały budżetowej Gminy Frysztak na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały budżetowej został szczegółowo 

omówiony na Komisjach Rady oraz w punkcie 6. dzisiejszej sesji, a w poprzednim punkcie – 

punkcie 10., została przeprowadzona dyskusja nad projektem uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Z przyczyn osobistych sesję opuścił Pan Paweł Matusz, Radny.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę budżetową Gminy 

Frysztak na rok 2021 Nr XXV/223/2021. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Frysztak na lata 2021-2036. 

 

W związku z problemami technicznymi Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/224/2021 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Frysztak na lata 2021-2036. 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/137/2020 z dnia  

30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi Województwa 

Podkarpackiego. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/225/2021 

zmieniającą uchwałę nr XV/137/2020 z dnia  30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/168/2020  

z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/226/2021 

zmieniającą uchwałę Nr XVIII/168/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/172/2020 z dnia 

29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92.86 % 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 1 7.14 % 

 

Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje się 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/227/2021 

zmieniającą uchwałę Nr XIX/172/2020 z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę   

w trybie bezprzetargowym 22 słupów energetycznych niskiego napięcia we Frysztaku  

w celu podwieszenia kabla światłowodowego do przesyłu internetu szerokopasmowego. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Z powodów osobistych sesję opuścił Pan S. Kwiatek, Radny.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/228/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  w trybie bezprzetargowym 22 słupów 

energetycznych niskiego napięcia we Frysztaku  w celu podwieszenia kabla światłowodowego 

do przesyłu internetu szerokopasmowego. 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę   

w trybie bezprzetargowym powierzchni dachowej na budynkach „Domu wiejskiego”   

i „Zespołu Szkół” w Stępinie pod maszty z antenami do przesyłu internetu drogą 

radiową w technologii szerokopasmowej. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekty uchwały zostały szczegółowo omówione na 

stałych komisjach Rady.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/229/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  w trybie bezprzetargowym powierzchni dachowej 

na budynkach „Domu wiejskiego”  i „Zespołu Szkół” w Stępinie pod maszty z antenami do 

przesyłu internetu drogą radiową w technologii szerokopasmowej. 

 

Ad. 18 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę   

w trybie bezprzetargowym kanalizacji teletechnicznej we Frysztaku. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/230/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  w trybie bezprzetargowym kanalizacji 

teletechnicznej we Frysztaku. 

 

Ad. 19 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę   

w trybie bezprzetargowym pomieszczenia na strychu budynku wiejskiego w Lubli na 

umieszczenie serwera do przesyłu internetu światłowodowego. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXV/231/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę  w trybie bezprzetargowym pomieszczenia na strychu 

budynku wiejskiego w Lubli na umieszczenie serwera do przesyłu internetu światłowodowego. 
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Ad. 20 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 16.12.2020 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do protokołu – nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 16.12.2020 roku. 

 

 

Ad. 21 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak. 

 

Ad. 22 

Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 
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2. Kopia nagrania audiowizualnego XXV Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

 

 

Sporządziła: 

Ewelina Baje 

Przewodniczący Rady 
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